
Pkt 12. XXXVIII Sesji Rady Miejskiej 

* Liczba sesji: 3 

* Liczba komisji: 3 

* Poziom obecności na komisjach oraz sesjach: bardzo wysoki 
* Wykonanie planu pracy: ponad 97% 

* Plan IV Kwartale wykonano w całości  
* Liczba uchwał: 30, rejestr uchwał jest aktualizowany na 
bieżąco 

* Zgodność w głosowaniu: bardzo wysoka- ponad 97% 

* Liczba listów : 31, odpowiedzi są udzielane na bieżąco 

* Liczba pytań: liczba pytań, na które nie udzielono odpowiedzi 
w trakcie sesji i komisji jest bardzo niska. Na dzień 31.12.2021 r. 
było 3 pytań, z czego na 3 nie udzielono odpowiedzi. 
(Odpowiedzi będą w trakcie sesji 27 01 2022)  
* Wnioski Radnych: proszę pamiętać o wprowadzaniu 
wniosków do systemu esesja.pl. W dalszym ciągu wniosek musi 
być złożony również w formie  pisemnej, w celu możliwości 
przekazania go do Burmistrza (tak stanowią przepisy). Mam 
wielką prośbę. Esesja.pl nie dysponuje systemem, który 

automatycznie informuje, że wpłynął nowy wniosek. W związku 
z powyższym bardzo proszę o informowanie mnie drogą e-mail, 
czy też poprzez  komunikator Whatsapp, o wprowadzeniu 
wniosku. Wówczas unikniemy sytuacji, w których dany wniosek 
zostanie niezauważony .  

Aktualnie pracę Rady cd perturbuje pandemia- w szczególności 
dotyczy to pracy Komisji.  


